
 

 
 

 

Riigikogu kultuurikomisjoni 

istungi protokoll 151 

 
Tallinn, Toompea Neljapäev, 16. september 2021 

 

 

 

Algus 14.00, lõpp 14.40 

 

Juhataja: Aadu Must (esimees) 

Protokollija: Merje Noorlind (konsultant) 

Võtsid osa:  

Komisjoni liikmed: Helle-Moonika Helme, Viktoria Ladõnskaja-Kubits, Heidy Purga, Jaak 

Valge, Kristina Šmigun-Vähi 

Komisjoni ametnikud: Urvo Klopets (nõunik-sekretariaadijuhataja) 

Puudusid: Signe Kivi, Eduard Odinets, Üllar Saaremäe, Margit Sutrop ja Marko Šorin 

 

 

Päevakord: 

1. Kollektiivne pöördumine „Peatame meediateenuste seaduse muutmise eelnõu“ 

2. Info ja muud küsimused 

 

 

1. Kollektiivne pöördumine „Peatame meediateenuste seaduse muutmise eelnõu“ 

 

Aadu Must andis teada, et kollektiivse pöördumise algataja esindaja Kenno Põltsam tegi 

ettepaneku lükata arutelu edasi oktoobri lõppu ning ei osale tänasel komisjoni istungil. Must 

tegi ettepaneku kollektiivse pöördumise arutelu komisjonis edasi lükata seoses sellega, et 

istungil ei viibi kollektiivse pöördumise esindajat.  

  

Komisjon toetas.  

 

2. Info ja muud küsimused 

 

Aadu Must andis komisjonile teada, et kavandamisel on sügisistungjärgule planeeritud 

kõrghariduse rahastamise teemalise oluliselt tähtsa riikliku küsimuse arutelu huvirühmade 

ärakuulamine komisjonis.  

Jaak Valge sõnul on kõrghariduse probleem hoopis see, kuidas hariduse andmist 

efektiivsemaks muuta. Valge tegi ettepaneku arutelus rohkem sisule keskenduda, mille üheks 

alapunktiks on ka rahastamine.  

Aadu Must ei pidanud vajalikuks teemat muuta ja selgitas, et rahastamine on üks oluline 

komponent, aga mitte ainus. Kõrghariduse rahastamise puhul oodatakse ka ülikoolidelt 

sisendit, millised on sisemise süsteemi kokkuhoiu kohad.  

Jaak Valge tegi ettepaneku kaaluda arutelu pealkirjaks kas kõrghariduse rahastamise 

efektiivsus või Eesti kõrghariduse rahastamise probleemid.  

Aadu Must tegi ettepaneku teema juurde tagasi pöörduda järgmisel töönädalal.   
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Heidy Purga andis teada, et kolmapäeval, 22. septembril kl 10 toimub Riigikogu 

konverentsisaalis arutelu kultuuri arengukava 2021-2030 kontekstis. Osalevad spetsialistid ja 

Kultuuriministeeriumi ametnikud.  

 

Viktoria Ladõnskaja-Kubits palus komisjoni päevakorda kavandada RITA-RÄNNE 

projekti uuringu „Ühtse Eesti kooli mudeli väljaarendamine Eestis“ tutvustamine.  

 

Urvo Klopets andis komisjonile ülevaate tulevastest päevakordadest ja töölaua teemadest.  

 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

Aadu Must 

juhataja 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

Merje Noorlind 

protokollija 

 

 

 

 


